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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Kérdések a magán-nyugdíjpénztárzríl?" címmel a Házszabály 91 . S-a alapján kérdést
kívánok benyújtani dr . Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Ür!

A jelenlegi miniszterelnök pénzügyminisztersége idején jött létre a magán-nyugdíjpénztári
rendszer. E rendszert Önök úgy harangozták be, mint a nyugdíjproblémák megoldásának egyik
fontos eszközét. A nem körültekintő jogalkotás és bevezetés nemhogy csökkentette volna a
problémákat, hanem számos területen növelte .

Így a magán-nyugdíjpénztárak agresszív tagtoborzási kampányának eredményeképpen
számosan átléptek a magán-nyugdíjpénztári rendszerbe, akik számára e döntés teljességgel
megalapozottlap volt. Számos olyan nyugdíjkorhatár közelében lévő ember átlépett, akik ily
módon elvesztvén az első pillérben szerzett jogosultságuk 25%-át, jelentős hátrányt szenvednek,
hiszen magán-nyugdíjpénztári felhalmozásaik minimálisak . Ezek alapján járadék nem állapítható
meg, csak egyösszegű kifizetés .

A nyugdíjba vonuló emberek most szembesülnek a korábbi döntésükből fakadó hatalmas
hátrányokkal. Visszalépni azonban már nincs mód .

Hasonló problémával néznek szembe a korkedvezményes nyugdíjba vonulásra jogosultak
közül azok, akik beléptek a magán-nyugdíjpénztárba . A Vám és Pénzügyőrség egyes területein
napjainkban jelentős létszámleépítés van, számos pénzügyőr jogosult lenne nyugdíjba vonulni,
azonban a magán-nyugdíjpénztári tagság miatt várományaik 25%-át elvesztették .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mit tervez a kormány, hogy ezt a méltánytalanságot orvosolja?
Tervezi-e a visszalépés lehetőségnek újbóli megnyitását és széleskörű tájékoztatást a

tehetsége érintettek számára?

Várom válaszát .

Budapest, 2004 . március 16 .
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